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Akademický senát Fakulty sociálních studií 
Masarykovy univerzity 

Zápis z 228. zasedání 26.9. 2022 

Přítomni (v abecedním pořadí): 

● Mgr. Kateřina Fridrichová, Ph.D. 
● PhDr. Pavel Horák, Ph.D. 
● Irena Kašparová, M.A., Ph.D. 
● Markéta Tereza Piáčková 
● Mgr. Aneta Pinková, Ph.D. 
● Martin Veselý 
● Shengyue Wang 
● doc. PhDr. Věra Stojarová, Ph.D. 
● Mgr. Aneta Pinková, Ph.D. 

 
Omluven: 

● Jan Albrecht 
● Anna Literová 
● doc. Mgr. et Mgr. Oldřich Krpec, Ph.D. 

 
Hosté:  

● prof. PhDr. Stanislav Balík, Ph.D. 
● PhDr. Petr Suchý, Ph.D. 

Program jednání: 

1) Zahájení 
2) Doplnění disciplinární komise FSS MU 

3) Různé 
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1) Zahájení 
 
Předseda AS FSS MU přivítal všechny přítomné na prvním jednání v novém akademickém 
roce. 
 

2) Doplnění disciplinární komise 
 
Děkan: Disciplinární komise je šestičlenná (tvoří ji tři akademičtí pracovníci a tři studenti zapsaní 
na fakultě). Jakmile někdo ze studentů získá pracovní úvazek na fakultě, nemůže zastávat 
pozici člena v disciplinární komisi. Studenti jsou již v průběhu studia běžně zaměstnáváni, což 
má za následek poměrně časté obměňování osazenstva komise. Mandát Mgr. Lucie Čejkové 
samovolně zanikl ve chvíli, kdy získala pracovně právní úvazek na projektu na Katedře 
mediálních studií a žurnalistiky. Poté představil návrh dr. Waschkové Císařové. Dr. Waschková 
Císařová navrhla jmenovat novým členem Martina Guniše. 
 
Horák: Otevřel diskusi k návrhu. 
 
Členové AS FSS MU nevznesli žádné připomínky. 
 
Horák: Zahájil hlasování o předloženém návrhu. 
 
Usnesení: AS FSS MU vzal na vědomí zánik mandátu členky Disciplinární komise FSS 
MU Mgr. Lucie Čejkové. Souhlasil, aby děkan FSS MU jmenoval novým členem 
Disciplinární komise FSS MU Martina Guniše (UČO 520284). 
 

(8 pro, 0 proti, 0 se zdržel) 
 

3) Různé 
 
Děkan: Informoval, že vláda přistoupila k zastropování cen energií. Na fakultě i univerzitě byla 
analyzována situace týkající se spotřeby a případných úspor. Přechod do online režimu neměl 
velký vliv na snížení spotřeby energie, ušetřila se odhadem pětina. Nijak výrazně se nesnížila 
ani spotřeba vody. Fakulta sociálních studií se na celkové spotřebě univerzity podílí 1%. 
V zimních měsících se počítá s teplotním diskomfortem, budova nebude vytápěna na 22°C. Je 
možné, že budou během zimy uzavřeny některé studovny v knihovně z důvodu úspory tepla. 
Riziko, že se nedoučí semestr kvůli nedostatku energií je minimální. 
Na fakultě byly zatepleny zbývající nezateplené stropy v 5. podlaží. Ve společných prostorech 
došlo k výměně hlavic na topení.  
 
 
Kašparová: Stoupá počet studentů, kteří ji kontaktují s prosbou o spirituální podporu. Sdělila, 
že tuto formu podpory považuje za důležitou. V návaznosti na to provedla rešerši po evropských 
univerzitách a zjistila, že jiné univerzity kaplana běžně mají. Na evropských univerzitách je tato 
osoba typicky zaměstnaná a je k dispozici pro celou univerzitu. V českém univerzitním prostředí 
není studentský kaplan typicky poskytován.  
 
Členové AS FSS MU vyjádřili návrhu svoji podporu. 
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Závěr: Předseda AS FSS MU požádal dr. Kašparovou o provedení rešerše v českém 
univerzitním prostředí a přípravu konkrétního návrhu. 

Předseda AS FSS MU upozornil, že další jednání AS FSS MU se bude konat 31. října 2022 od 
10 hod. 
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Přijatá usnesení: 
 
2022-9-26/1  
AS FSS MU vzal na vědomí zánik mandátu členky Disciplinární komise FSS MU Mgr. 
Lucie Čejkové. Souhlasil, aby děkan FSS MU jmenoval novým členem Disciplinární 
komise FSS MU Martina Guniše (UČO 520284). 
 

(8 pro, 0 proti, 0 se zdržel) 

 
 

 

PhDr. Pavel Horák, Ph.D. 
předseda senátu 

Mgr. Kateřina Fridrichová, Ph.D. 
          místopředsedkyně senátu 

Jan Albrecht 
místopředseda senátu 

Zapsala: Kateřina Veselá 
 


